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MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 17/2016 
Aika: 29.9.2016 klo 17:30 
Paikka: Kiltahuone, Otakaari 3 
 
Paikalla: 
Emilia Taskinen 
Kia Koskela 
TIiamari Tolonen 
Pinja Raitanen (poistui kohdassa 9.2) 
Ida-Maria Korhonen 
Netta Maijala 
Julianna Porkka 
Aino Ruohola 
Olli Peltomäki 
 
Poissa: 
Anni Kolehmainen 
Heikki Salko 
Laura Strömberg 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.32. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

 16/2016 

 15/2016 
Hyväksyttiin edellä mainitut pöytäkirjat. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

Pinja Raitanen: Fundilla on vapaana paikka Müncheniin! 
 
6. KUULUMISKIERROS 

Nanna: Hyvää kuuluu, oli hyvä päivä. Fitlyfe, lounaaks vaan salaattii Pinzan kaa. 
Pinja: Tekis mieli lounaaks pihvii mut Nanna haluu aina vaa salaattia. Thug life 
Tintti: Tosi hyvää kuuluu, en tiiä miks. Mut hyvä fiilis! Sain elämäni ekat käyntikortit! 
Emilia: Ollut duunissa aikamoinen joulu, tilaustuoli ja tilauskalenteri saapu! 
Ida: Hyvää kuuluu, oli hyvä treeni Kian kanssa, pisti allit helisemään. 
Kia: Oli ihan hyvä treeni. 
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Olli: Kuuluu kans hyvää, ei ihmeempiä. 
Aino: Sain kommentin tänään fuksilta, että olen yltiöpositiivinen kiltahommissa, kuulemma hyvä 
juttu. 
Netta: Hyvää, otin loparit viime viikolla, jee! Pari työhaastattelua ollut, kannatti käydä RIL-gaalassa. 

 
7.        RAHA-ASIAT 

7.1. Hyväksyttävät laskut 

 Jin Jin, IGSM-korvaus, 16.9.2016      64€ 

 Kylpylän Ullanrinne, Ikaalinen, PP-majoitus, 13.10.2016   1097€ 

 Tuukka Mattila, IGSM-korvaus + AYY-jäsenmaksu, 23.9.2016  74€ 

 Julianna Porkka, kahvikuppeja, letut, lautasia, kahveja, maitoja, 29.9.2016 55,04€ 

Hyväksyttiin ylläolevat maksut maksettavaksi. 
Päätettiin, että tarkennetaan PP-majoituksen tiedot pöytäkirjaan, kun PP on ohi. 

 
7.2. Hankinnat killan kortilla 

 S-Market, Lahjakortti jäsenkyselystä Tuomas Nuutilaiselle, 26.9.2016  50,00 € 

 S-Market, Lahjakortti jäsenkyselystä Hanna Koskiahteelle, 26.9.2016 50,00 € 

 S-Market, kokoustarjoilut hallituksen kokoukseen, 29.9.2016  23,39 € 
 

7.3. Muut raha-asiat 

 Valtuutettiin rahastonhoitaja Kia Koskela maksamaan Kotimaan puolipitkään liittyviä 
kiireellisiä laskuja ilman hallituksen hyväksyntää, budjetin puitteissa. 

 
7.4. Uudet jäsenet 

Ei uusia jäseniä. 
 

8. MENNEET TAPAHTUMAT 
8.1. Lettufudis 28.9.2016 @ Alvarin aukio + Rantsu 

 Meni hyvin, oli paljon porukkaa. Mittarifukseja n. 15. Futista ei ollut sateen vuoksi, 
mutta lettuhengailua ja tietovisailu. Kaikki letut ja pannarit meni, n. 200 kpl oli 
molempia. 
 

9. TULEVAT TAPAHTUMAT 
9.1. Lakinlaskijaisten etkot 30.9.2016 @ Ossinkulma 

 Nanna hakee avaimen ja hoitaa tarkistuslistan. Olli, Aino, Emilia ja Pinja ainakin 
tulossa, Tintti myös jossain välissä. 

9.2. Syyspäiväntäräys 1.10.2016 @ Smökki 

 29 ilmonnutta. Catering tulee 15.45. Koristelutiimi klo 14 alkaen. Emilia hoitaa läsyt, 
Olli ja Nanna käy perjantaina kaupassa. 

9.3. Fuksigaala 4.10.2016 @ RIL:n kattosauna 

 Ruuat tilattu, fukseille ja ISOille ainakin ruokaa. Tapahtuma alkaa noin 18.30 - 19.00. 
Laura hoitaa tiedottamisen. 

9.4. Dekaanin kahvit 5.10. klo 8:30-10:00 @ K216 
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10.        JAOSTOKIERROS 

10.1. Opintojaosto 

 Pinja osallistui oppilaitosselvitykseen, jossa selvitetään opiskelijoiden ajatuksia 
opiskeluympäristön turvallisuudesta ja terveellisyydestä, lähettämällä pitkän mailin, 
jossa mainittiin kiltalaisten murheet, jäsenkyselyn tuloksia ja muita ajatuksia. 
Oppilaitosselvitykseen kuuluu vielä kaksi tapaamista. 

 Pinja päivittää ENGin tiekarttaa yhdessä Joona Lehtovaaran, Lauri Kortelaisen ja 
dekaanin kanssa 26.10 klo 16-17. Tästä lisätietoja myöhemmin. 

 Pinja lähettää hallituksen avulla koostetun lausunnon koululle liittyen koulun 
tavoitteisiin ja tapoihin saada enemmän opiskelijoita, jotka saisi 55 op/vuodessa. 
Näitä asioita ovat esim. akateemisen ohjauksen kehittäminen sekä 
palautejärjestelmän kehittäminen. 

 
10.2. Viestintäjaosto 

 Ei ilmoitettavaa. 
 

10.3. Ohjelmajaosto 

 Ei ilmoitettavaa. 

 
10.4. Fuksijaosto 

 Käytännön asiaa lakkitutkinnosta: Kaikkien ensimmäistä kertaa lakin saavien tulee 
käydä museokierroksella, varaaminen vähintään kolme viikkoa etukäteen ja 13 hlö 
per ryhmä 

 Otatarhan ajokki hyvällä mallilla ja saatiin tukea TTER:ltä 

   Loput käytetyistä rahoista voi hakea killalta, TTER sponssaa 50€. 

  
10.5. Ulkojaosto 

 Haalarisponssien tilanne 

Aino esitteli haalarisponssitilanteen. Vain kolme mainospaikkaa myymättä. Homma 
etenee. 

 
10.6. Sisäjaosto 

 Tapaaminen Maanmittarikillan Tuki ry:n kanssa 

Maanmittarikillan Tuki ry ehdottanut tapaamista hallituksen kanssa, jatkettaisiin 
mm. keväällä puhutuista asioista. Joulukuun puolella mielellään. Olli ottaa yhteyttä 
Tuki ry:hyn. 

 Yhdistysdiili RWBK:n ja Polyteknikkojen kuoron yhteiskonserttiin 29.10. 

   Nanna päästää mailin läpi ja Tintti päättää lähdetäänkö mukaan. 

 Teekkari h.c.-arvonimen ja teekkarilakin käyttöoikeuden huomionosoituksen saajan 
ehdottaminen 

Taustaa: PTK ry:n ja Teekkarijaoston huomassa olevia kunnianosoituksia. On 
myönnetty pitkäaikaisesti ja ansiokkaasti opiskelijoiden hyväksi työskennelleille 
henkilöille.  

Ehdotetaan, kun keksitään hyvät ehdokkaat. 
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 Uuden kiltahuoneen tilanne 

Taustaa: ENG:in tilavastaavat olivat päättäneet 20.9 pidetyssä palaverissa, että 
sähköistä järjestelmää ei tällä erää aleta miettimään. Tällä hetkellä uuden 
kiltahuoneen ovet olisivat auki silloin kuin laitos on auki ja hallituslaisilla olisi 
mekaaniset avaimet tilan ympärivuorokautiseen käyttöön. 

Tultiin siihen tulokseen, että vain hallituslaisilla olevat avaimet eivät toimi, ja 
kiltahuoneen idea häviää kun siellä ei voi olla silloin kun haluaa. Vaihtoehtoina tällä 
hetkellä ainakin lätkät kaikille, tai ovikoodijärjestelmä, jossa kaikilla oma koodi. 
Hallituslaiset voisivat vaihtaa koodin vaikka puhelimella ja jokainen on vastuussa 
omasta koodistaan. 

Olli laittaa lisäkyselyä tilavastaaville menemään. 

 

11.        MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
11.1. Hallituskuva 2016, ideoita: 

 Hevoskärrykuva 

 Jokikuva 

 Vaatteina voisi olla hauskat ja tyylikkäät vintage hatut sekä esim. villakangastakki  

 Baaritiskillä tuopit kädessä 

 Prodekon vujuilla kaikki ykköset yllä, muuten Prahassa 
 

12.        SEURAAVA KOKOUS 
 Olli tekee Doodlen. 
 

13.        KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.02. 

 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
 
_______________________________      ____________________________ 
Olli Peltomäki        Julianna Porkka  
puheenjohtaja        sihteeri 
 


